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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Készített e a kormány felmérést a hatósági áras 
termékek árúkészletéről ?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A Kormány több lépcsőben több élelmiszer esetében hatósági árat állapított meg. Szeretném 
felhívni figyelmét arra, hogy az „ársapkás” termékek közül különösen a cukor és a csirkemell 
esetében az utóbbi hetekben több választópolgár is arról számolt be, hogy ezek a termékek nem 
kaphatók üzletekben. A hatósági árak bevezetésekor a Kormány azt vállalta, hogy nem lesz 
áruhiány ezekből az élelmiszerekből, ugyanakkor a vásárlók ennek ellenkezőjét tapasztalják a 
boltokban.

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Készített-e a kormány felmérést a hatósági  áras termékek árukészletéről?

Végeznek-e ellenőrzést az élelmiszerüzletekben a fenti termékek tartásáról?

Látva a jelenlegi intézkedések eredménytelenségét, milyen további lépéseket kívánnak tenni annak 
érdekében, hogy a cukor és csirkemell a jövőben kapható legyen?


